

## 变更营业场所公告

尊敬的客户：

自 2019 年 1 月 7 日(星期一)起，恒生银行(中国)有限公司福州分行（以下简称“我分行”）营业场所变更为：中国福建省福州市鼓楼区五四路 118 号三盛国际中心东塔 39 层，邮政编码为：350001，原有电话号码不变。

自搬迁之日起，我分行的零售银行及财富管理业务将集中至恒生银行(中国)有限公司福州鼓楼支行(以下简称“鼓楼支行”)，有需要办理零售银行及财富管理业务的客户，请前往鼓楼支行进行办理。地址为：中国福建省福州市鼓楼区五四路 89 号置地广场 1 层 01 店面，邮政编码为：350003，电话号码为：(86-591) 88269286

我分行将一如既往为您提供优越的银行服务，诚意恭候您的光临！

如需查询或协助，请拨打我分行电话：0591-88269288，或致电客户服务热线 8008 30 8008 /4008 30 8008.

恒生银行(中国)有限公司福州分行  
2018年12月07日

## Notice of Branch Relocation

07 DEC 2018

Dear Customers,

With effect from 07JAN 2019 (Monday), Hang Seng Bank (China) Limited Fuzhou Branch ( the “Branch” ) will be relocated to 39th Floor of East Tower, Sansheng International Center, No.118 Wusi Road, Gulou District, Fuzhou City, Fujian Province, China (Postal code:350001) and our telephone number will remain unchanged.

After the relocation, the Branch’s Retail Banking & Wealth Management Service will be centralized to Hang Seng Bank (China) Limited Fuzhou Gulou Sub-branch. The Sub-branch’s address is: Shop 01 G/F, Landmark Plaza, 89 Wusi Road, Gulou District, Fuzhou City, Fujian Province, China (Postal code:350003) and its telephone number is: (86-591) 88269286

We will continue to provide our comprehensive range of banking services. We highly appreciate your understanding, trust and long-term support to Hang Seng Bank (China) Limited.

Should you have any queries or require any assistance, please contact us at 0591-88269288 or our Customer Service Hotline 8008 30 8008 / 4008 30 8008.

Hang Seng Bank (China) Limited  
Fuzhou Branch

恒生银行(中国)有限公司福州分行 Hang Seng Bank (China) Limited Fuzhou Branch

中国福州市鼓楼区古田路139号御泉花园商业裙楼首层09单元

Shop 09 G/F of Yu Quan Garden, 139 Gutian Road, Gulou District, Fuzhou, Fujian, P.R.China

电话 Tel (0591) 8330 6818 传真 Fax (0591) 8330 6751 邮政编码 Postal Code 350005 网址 Website www.hangseng.com.cn